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Zápis č. K3/2023 
z jednání osadního výboru Kokonín 

ze dne 18. 04. 2023 
Přítomni: Michal Jakoubě - předseda, Petr Horák, Lenka Mynářová, Lenka Tomková, 

Josef Hejtmánek , Jitka Baláková, Jaroslav Novák, Pavel Mrklas, Zdena 
Květová, Jiří Fiala  člen s hlasem poradním 
 

 

Omluveni: Petra Jakouběová, Jana Hamplová  
Hosté: Milan Fukal, Vladislav Šikola  
   
Usnášeníschopnost: z celkového počtu členů 11, přítomno 9 
Osadní výbor byl usnášeníschopný. 
Forma zápisu výsledku hlasování: pro – proti – zdržel se 

Program:  
1. Materiály rady města 20.04.2023 
2. Chodníky a silnice 
3. Diskuze 
 
Osadní výbor schvaluje program jednání.         

1)  Materiály RM 
Osadní výbor souhlasí se všemi dodanými materiály pro jednání RM  v tom znění  
tak, jak je obdržel.  
Závěr: Osadní výbor se všemi navrženými usneseními souhlasí 
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2) Chodníky a silnice  

Navrhujeme provést opravu chodníku včetně výměny nevhodně osazených obrubníků při 
krajské komunikaci Rychnovská, který je v některých místech v Dolním Kokoníně v havarijním 
stavu a hrozí úrazy pěších osob. Je možné doložit fotodokumentací. Absence chodníku v této 
části Kokonína zapříčiňuje stékání dešťových vod k objektům pod komunikací, kde zaplavuje 
objekty rodinných domů a to je další důvod k vyřešení chodníků v této lokalitě. Dalším 
důvodem provést chodníky je zkolaudovaná splašková kanalizace, takže nic nebrání k vyřešení 
této situace. Dále by bylo dobré prověřit ucelenou trasu chodníku až ke kruhovému objezdu. 
Dále dáváme podnět k investičnímu návrhu a zpracování projektové dokumentace chodníků u 
městských komunikací, kde nyní jsou okraje komunikací vedeny pouze jako zelené pruhy, 
které nejsou udržovány. Jedná se například ulici Na Svahu. V případě vybudování 
plnohodnotných chodníků by se zvýšila bezpečnost chodců a hlavně dětí, které zde v hojném 
počtu navštěvují základní školu. Chápeme, že se v tomto případě nejedná o jednoduchou 
záležitost, ale jde nám o zvýšení bezpečnosti silniční dopravy v této části města Jablonce nad 
Nisou a doufáme, že setkáme s pochopením a tato záležitost se bude v blízké době řešena. 
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3) Diskuze 
Pan Fukal představil svoje vize týkající se situace kolem fotbalového hřiště. Jako patriot, chce zachovat 
stav, kdy nechce budovat nějakou zástavbu, ale spíš neustále věří, že se hřístě podaří zrevitalizovat, a  
zachovat. Dále OV probralo možnosti na veřejné akce a v rámci možností se bude OV a spolek 
MyKokonin podílet. 
Představil se Vladislav Šikola, který by chtěl v OV působit a jeho slovy pro Kokonín pracovat , ovšem  
vzhledem k plnému stavu OV, bude pouze po 2 návštěvách přijat jako člen s hlasem poradním. 
OV vyčká na výsledek sezení města s občany, kde se dozví od občanů s čím jsou nespokojeni a doplní 
tabuku priorit podle důležitosti, následně umístí na web s probíhajícím řešením a odpověďmi. 
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Zapsal: Michal Jakoubě  
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